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PROTOKÓŁ 

XXIII Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 29 maja 2009 r. 

 

 

Posiedzenie XXIII Sesji rozpoczął o godz. 1000 Przewodniczący Rady Jan Piskor 

wypowiadając słowa: „Otwieram XXIII Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący przywitał zaproszonych gości, radnych oraz sołtysów. Na 

posiedzenie Rady Gminy przybyło 14 radnych w związku, z czym Przewodniczący Rady Jan 

Piskor stwierdził prawomocność obrad (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu).  

W posiedzeniu Rady Gminy nie uczestniczył radny Andrzej Leśkiewicz.  

Przewodniczący Rady zaproponował, aby do porządku obrad wprowadzono 

dodatkową uchwałę dotyczącą nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 

Sadlinki środków stanowiących fundusz sołecki w roku budżetowym 2010.  

Radni przyjęli jednogłośnie następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Wystąpienie przedstawiciela Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku.  

3. Interpelacje i zapytania radnych.  

4. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych w okresie między sesjami. 

5. Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2009 r.  

6. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku na dofinansowanie przedsięwzięcia pn. 

„Rekultywacja zamkniętego składowiska odpadów komunalnych w miejscowości 

Karpiny”.   

7. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/185/2009 Rady Gminy Sadlinki z dnia 26 

lutego 2009 r. w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

budżetu gminy za I półrocze przedstawianej Radzie Gminy w Sadlinkach. 

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.  

9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.  

10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.  

11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.  

12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Sadlinki 

nieruchomości niezabudowanej położonej w miejscowości Nebrowo Wielkie.  

13. Uchwała w sprawie zatwierdzenia projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapitał  

Ludzki 2007 – 2013. 

14. Uchwała w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Sadlinki 

środków stanowiących fundusz sołecki w roku budżetowym 2010.  
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15. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

17. Wolne wnioski. 

18. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 

 

 

Ad. 3. 

 G. Podgórska – radna – zdała pytanie w sprawie chodnika w Nebrowie Wielkim, 

który się zapada, są w nim dziury. Do kogo należy się zwrócić w celu jego naprawy? 

 Z. Krajewski – radny – zadał pytanie dotyczące budynku szkoły w Okrągłe Łące? 

Czy są plany jego zagospodarowania? 

 W. Wiśniewski – radny – zadał pytanie dotyczące świetlicy w Olszanicy i zakupów 

materiałów dla straży pożarnych, które zamiast być w jednostce znajdują się u pana 

Wolińskiego. Co będzie dalej z tymi materiałami? 

 Kolejne pytanie dotyczy drogi powiatowej w Olszanicy i jej stanu technicznego. 

Przyjdzie pora jesienna i będzie problem, który występuje co roku.  

 Korzystając z obecności Prezesa Powiatowej Izby Rolniczej zwracam się z pytaniem 

czy izba może przedstawić dokumentację w sprawie opłacalności produkcji rolnej jaka 

prowadzi z Ministerstwem Rolnictwa i innymi podmiotami odpowiedzialnymi w tym zakresie.  

 

Ad. 4. 

E. Krajewska – Wójt - przedstawiła informację na temat spraw realizowanych  

w okresie między sesjami.  

 

Ad. 2. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – powitał przybyłego na posiedzenie Rady Gminy 

przedstawiciela Zarządu Dróg Wojewódzkich w Sztumie Pana Ryszarda Kobusa oraz 

poprosił Go o przedstawienia spraw związanych z remontami oraz bieżącym utrzymaniem 

dróg wojewódzkich na terenie Gminy Sadlinki.   

 R. Kobus – przedstawiciel ZDW w Gdańsku – dokonał własnej prezentacji i 

przeszedł do meritum spotkania. Planowane są remonty dróg wojewódzkich Nr 611 Grabowo 

– Kaniczki. Kwota planowanego remontu ma wynieść 396.000,00 zł oraz remont drogi  

Nr 612 Okrągła Łąka w kierunku Bronisławowa na kwotę 426.000,00 zł.  

Pozostałe parce związane będą z bieżącym utrzymaniem dróg i poboczy. Planujemy że do 

15 czerwca br. skończymy koszenie poboczy, natomiast przez cały następny tydzień 

remonty dróg powinny zostać zakończone. 
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 J. Pabian – mieszkaniec miejscowości Glina – Panie Kierowniku oczekujemy, aby 

zrobić coś w sprawie drogi w Glinie, zwłaszcza chodzi o pobocza. 

 K. Filar – sołtys -  moim zdaniem lepiej żeby poszła wyrówniarka i wyrównała 

pobocza.  

 R. Kobus – przedstawiciel ZDW w Gdańsku – posiadam ograniczone środki 

finansowe. Na wycięcie zadrzewień, które ograniczają widzialność na drogach mamy na 10 

gmin 80.000,00 zł. Staramy się robić tak, że w 2 – 3 gminach robimy co roku więcej. Cały 

odcinek Bronisławowo – Okrągła Łąka będzie robiony w przyszłym roku.  

 Z. Krajewski – radny - jeżeli chodzi o pobocze drogi wojewódzkiej w kierunku 

Okrągłej Łąki jest ono tak zdewastowane, że nie ma jak wyprzedzić samochodu ani się 

wyminąć. 

R. Kobus – przedstawiciel ZDW w Gdańsku –  Szanowni Państwo z roku na rok 

robimy coraz więcej. W tym roku ścięliśmy 19 km poboczy a w zeszłym 14 km, tak więc jest 

postęp. Ja zdaję sobie sprawę, że pobocza są wysokie.  

E. Krajewska – Wójt – w zeszłym roku była mowa o planach remontu drogi 532, że 

ze względu na jej stan techniczny należy ją wyremontować. Prośba do Pana Kierownika, 

żeby ująć w planach na przyszły rok tą właśnie drogę. Żeby wzmocnić ten nasz głos z gminy, 

że widzi Pan słuszność tego remontu.  

R. Kobus – przedstawiciel ZDW w Gdańsku – ja mogę o tym wspomnieć. Ale mój 

głos jest słabo słyszalny.  

E. Krajewska – Wójt – niech Pan tak nie mówi. Pana zdanie jest brane pod uwagę.  

M. Grzyb – radny – Panie Kierowniku kiedy zostanie zrobione odwodnienie 

skrzyżowania w Sadlinkach? Chodzi mi o skrzyżowanie w kierunku Okrągłej Łąki  

i Bronisławowa. Jest prośba, żeby najpierw zrobić odwodnienie a potem dywanik.  

E. Krajewska – Wójt – czy są planowane nowe zadrzewienia na drogach?  

R. Kobus – przedstawiciel ZDW w Gdańsku – planujemy uzupełnienie zadrzewień  

w miesiącu październiku. 

B. Filar – sołtys – zwracam się z apelem do Pana Kierownika aby zrobić poziome 

oznakowanie dróg zwłaszcza na zakrętach. Ta sprawa jest bardzo ważna dla 

bezpieczeństwa ruchu.  

R. Kobus – przedstawiciel ZDW w Gdańsku – o jakich drogach Pan mówi? 

B. Filar – sołtys – droga Mareza – Nowy Dwór Kwidzyński w kierunku Grabowa.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – Proszę Państwa czy są jeszcze pytania. Jeżeli 

nie to dziękuje Panu Kierownikowi za przybycie i wyczerpujące przedstawienie tematu  

w zakresie remontów i bieżącego utrzymania dróg wojewódzkich na terenie Gminy Sadlinki.  
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Ad. 5. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXIII/220/2009 z dnia 29 

maja 2009 r. w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2009 r.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 6. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XXIII/221/2009 z dnia 29 

maja 2009 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku na dofinansowanie przedsięwzięcia  

pn. „Rekultywacja zamkniętego składowiska odpadów komunalnych w miejscowości 

Karpiny”.   

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.    

 

Ad. 7. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr XXIII/222/2009 z dnia 29 

maja 2009 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/185/2009 Rady Gmin Sadlinki z dnia 26 

lutego 2009 r. w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

budżetu gminy za I półrocze przedstawianej Radzie Gminy w Sadlinkach. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.    

 

Ad. 8.  

 J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XXIII/223/2009 z dnia 29 

maja 2009 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 9.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XXIII/224/2009 z dnia 29 

maja 2009 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   
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Ad. 10.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XXIII/225/2009 z dnia 29 

maja 2009 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 11.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XXIII/226/2009 z dnia 29 

maja 2009 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 12.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XXIII/227/2009 z dnia 29 

maja 2009 r. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Sadlinki nieruchomości 

niezabudowanej położonej w miejscowości Nebrowo Wielkie.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 13.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XXIII/228/2009 z dnia 29 

maja 2009 r. w sprawie zatwierdzenia projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki 2007 – 2013.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 14.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr  XXIII/229/2009 z dnia 29 

maja 2009 r. w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Sadlinki 

środków stanowiących fundusz sołecki w roku budżetowym 2010.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 15. 

Za przyjęciem protokółu obrad z XXII Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 14 

radnych uczestniczących w posiedzeniu w związku z czym protokół został przyjęty 

jednogłośnie.   
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Ad. 16. 

 E. Krajewska – Wójt – jeżeli chodzi o chodnik w Nebrowie Wielkim to inwestorem 

było Starostwo Powiatowe, my tylko uczestniczyliśmy w kosztach tej inwestycji.  

 Gmina nie kupuje materiałów, które zamiast znajdować się w świetlicy znajdują się na 

posesjach osób prywatnych, to jest nie możliwe.  

 W. Wiśniewski – radny – kiedy będzie remont świetlicy w Olszanicy? 

 E. Krajewska –Wójt - remont będzie przeprowadzony jeszcze w tym roku. Natomiast 

jeżeli chodzi o budynek po szkole w Okrągłej Łące, to sprawa została wyjaśniona wcześniej. 

Droga w Olszanicy jest drogą powiatową co nie leży w kompetencji gminy.  

 

Ad. 17. 

J. Bendyk – sołtys – w Olszanicy jest przystanek autobusowy, przy którym miała być 

zatoczka. Mijają już w sumie lata a zatoczki nie widać.  

M. Zdankiewicz – radny – proszę Panią Wójt aby przekazywać do radnych 

informacje na temat sprzedawanych nieruchomości, ponieważ ludzie się nas pytają a my nie 

posiadamy informacji na temat tych nieruchomości.  

Z. Krajewski – radny – kto odpowiada za zwierzę zabite na drodze? Bo dzwonią do 

mnie ludzie żeby zwierzę zabrać z drogi.  

E. Krajewska – Wójt – za zwierze zabite na drogach odpowiada zarządca drogi. 

Natomiast my płacimy i to duże pieniądze za psy pozostawione bez opieki.  

W. Wiśniewski – radny – ja ponawiam pytanie do Prezesa Powiatowej Izby Rolniczej 

w sprawie opłacalności produkcji rolnej.  

J. Pabian – mieszkaniec miejscowości Glina – na następną sesję przygotuję 

dokumentację jaką Zarząd Wojewódzki izby prowadził i prowadzi z Ministerstwem Rolnictwa.  

E. Krajewska – Wójt – proponuje aby na następną sesję zaprosić przedstawiciela 

Zarządu Dróg Powiatowych.  

 

Ad. 18. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXIII Sesji Rady Gminy Sadlinki.  

 

 

 
 
Protokołował  
S. Rogala 
 


